
Protokół nr 11/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 4 lipca 2012 r. 
 

 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1430. 
Miejsce obrad: Centrum Kultury i Spotkań Europejskich. 
 
 
Tematyka komisji:   
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wizytacja w Centrum Kultury i Spotkań Europejskich w Białogardzie. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad2.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że komisja została zaproszona na posiedzenie przez 
Dyrektora Pawła Wiśniewskiego do Centrum Kultury i Spotkań Europejskich w Białogardzie. 
W związku z zapytaniami dotyczącymi organizacji tegorocznych obchodów Dni Białogardu 
Dyrektor przedstawi stosowną informację.  
Dyrektor Centrum powiedział, że finanse instytucji w 2011r. jeśli chodzi o wykonanie 
wyniosły 1.100.000,00 zł. Centrum zarabia tyle co wydaje na pensje pracowników. 
Szczegółowe finanse są przedłożone w sprawozdaniu. Placówka ma potrzeby takie jak: 
unowocześnienie kina – zakup projektora z przystawką 3D. Kino działa od października 
2008r. Centrum organizuje liczne imprezy i przedsięwzięcia kulturalne w mieście. Centrum 
wydaje ok. 30 tys. zł. Ponadto stara się pozyskać środki zewnętrzne. Skierowano wniosek o 
50% dotacji (ok. 300 tys. zł). Jest to cena kosztorysowa. Dostawa i montaż tego urządzenia 
(projektora cyfrowego) to kolejne koszty. Drugie 50% to dotacja celowa z miasta albo kredyt 
preferencyjny. Powyższy kredyt może być wzięty na 5 lat. Myśli, że będzie poparcie Radnych 
i Burmistrza Miasta w tym zakresie. W tej sprawie są prowadzone rozmowy z Burmistrzem. 
Burmistrza podpisał list intencyjny. W związku z kosztami zastanawia się nad dalszym 
funkcjonowaniem Galerii przy ul. Połczyńskiej w Białogardzie. Jeśli chodzi o Dni Białogardu 
to odbędą się one w dniach 4-5.08.2012r. na placu przy ul. Wyspiańskiego. Na tę imprezę 
budżet zaplanowany jest na poziomie roku ubiegłego. Do tego dochodzi 23% VAT.  
Przewodniczący Komisji zapytał dlaczego wystąpią tacy wykonawcy a nie inni ?  
Dyrektor Centrum odpowiedział, że to zależy od ceny za koncert i użytego sprzętu 
technicznego. Koszt tej dwudniowej imprezy wynosi ok. 110 tys. zł. Jest to 8 koncertów w 
ciągu 2 dni. Istnieje zainteresowanie przedsiębiorców na zagospodarowanie restauracji w 
budynku centrum. Trzeba w Szczecinie odebrać weksel. Termin upłynął już w październiku 
ubiegłego roku.  
 
Następnie Dyrektor oprowadził komisję po obiekcie. Komisja obejrzała salę kinowo-
widowiskową na 226 miejsc, salę baletowo-bankietowo-szkoleniową wraz ze sceną, salę 
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wystawową, centrum informacji turystycznej, zaplecze gastronomiczne oraz liczne 
pomieszczenia gospodarcze znajdujące się w obiekcie.  
  
Ad3. 
Radny Paweł Szyszlak zgłosił wniosek do Burmistrza Miasta o zobowiązanie wykonawcy do 
naprawy dachu w budynku Centrum Kultury i Spotkań Europejskich w Białogardzie. Dach 
był kilkakrotnie naprawiany, jednakże to nie przyniosło pożądanego efektu, gdyż nadal 
przecieka.  
Komisja jednogłośnie poparła zgłoszony wniosek.  
 
Ad4. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 1550. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  


